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产品名称 茶粕 草粕 光粕 茶粕粉 茶籽粉 茶粕颗粒TEA
SEED MEAL茶粕粉

公司名称 常山斯帝油茶开发有限公司

价格 面议

规格参数 主要成分:茶皂素
外观:黄褐色粉末
产品包装:编织袋

公司地址 常山工业园区

联系电话 05705663899 13454031999

产品详情

茶          粕（tea seed meal）

茶粕呈茶褐色粉状，是山茶科植物的果实榨油后剩下的渣滓。茶粕含有约10%的皂素，又称皂角甙，是
一种溶血性毒素，可使细菌细胞溶血而达到消毒杀菌作用，对纤毛虫和丝藻附着症有一定的灭杀作用可
以清洗虾塘，除去高尔夫、足球场上的地老虎、蚯蚓等是一种天然的除虫剂，不但不会破坏植被，而且
有增肥效果。

茶粕最常见应用于池塘养虾、蟹中的清塘，茶粕作为清塘药物，比其他药物具有更独特的功效。一是茶
粕作为一种绿色药物，无毒性残存，对人体无影响，使用安全。二是不杀死水草，对水草有促长效果。
三是对虾蟹幼体无副作用，并可促进虾蟹脱壳。四是具有增加肥效的作用，在繁育虾苗和培育幼蟹的池
塘使用，可明显提高虾苗和幼蟹的出塘率。 茶粕的蛋白质含量较高，是一种天然的、无污染的、优质环
保型有机肥料，是种植无公害蔬菜和花果的最优肥料。对茶粕进行深度加工可提取茶皂素，高蛋白饲料
等。茶皂素广泛应用于日用化工、农药、建材、食品、医院、洗发香波等行业。它也是高级化妆品的主
要原材料。

使用方法及功效：水深1米时，每亩用茶粕40－50kg。将茶粕放入容器中加水浸泡一昼夜。然后加水稀释
连渣带汁全池均匀泼洒，能杀死野杂鱼、蛙卵、螺、蚌、蝌蚪、蚂蝗和水生昆虫，但对细菌没有杀死作
用，毒性消失时间7－10天，皂角甙易溶解在碱性水中，在浸泡茶粕时若加1.5kg食盐和1.5kg生石灰水能显
著提高清塘效果。由于茶粕的蛋白质含量较高，所以又有施肥的作用。用茶粕清塘操作方便，对人畜无
害，许多养鱼者都喜欢采用这一方法。 茶粕质量标准：残油≤1.5%,含水量≤10%以下,皂素含量10-15%,
粗蛋白12-13%，粗纤维12%，淀粉及糖类30-50%，杂质含量1%。

tea seed meal

tea seed meal is made from squeezed camellia seeds and contain 10-15%tea saponin.tea saponin is a hematolysis toxin
which can dissolve fish red blood cells, so that it can kill unwanted fish, loach, snail, clam, frogspawn,tadpoles and



some aquatic insects.tea saponin is easy to dissolve in alkaline water.the effect is better after adding some limewater.tea
seed meal is an efficient organic fertilizer because the protein content is higher.therefore,it is widely used on crops and
plantations of fruit trees.tea seed meal also fertilizes the sludge on the bottom of the cleared pond,so using tea seed
meal as the clearing agent for ponds is better than other treatments.tea seed meal was widely used for clearing ponds
and killing pests such as earthworms,in paddy fields and top-grade lawns.tea seed meal is a natural treatment.it will
disappear naturally ,and no poison is left after using it,so, it is safe to use. further more, it accelerates the growth of the
water plant instead of killing them. thirdly,there are no side effect to the shrimp and crabs.it can be used to accelerate
shrimps and crabs to cast off their skins,therefore making them grow faster.last but nou least,tea seed meal can increase
the fertilizing efficiency.when tea seed meal is used in the pool breeding of shrimps and crabs.the ingredients of good
tea seed meal are:tea saponin:12-15%,oil<2%,thick protein:12-16%,thick fibre:10-12%. the packing type is 25kg/bag.
you can also choose the type of pack if your order is large.depending on market demand, we also supply 80 meshes of
micro tea seed meal. the tea seed meal is widely used in cleansing within the chemical industry, removing the rust on
machinery,aquatic animal breeding,killing eatrhworms under grass on golf courses or lawns, etc.in addition,we also
supply the tea seed organic fertilizer which is widely used in agriculture for raising paddy rice and fruit.please do not
hesitate to contact us if you need detailed information.

本产品的主要成分是茶皂素，外观是黄褐色粉末，产品包装是编织袋，保质期是12个月，种类是茶粕
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